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Írásbeli kérdés!

Dr. Kövér László ú r
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdés alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t

kívánok benyújtani a téma szerint hatáskörrel rendelkez ő Semjén Zsolt miniszterelnök-

helyettes úrhoz

„Ezeréves egyházi hagyomány a stadionépítés Szegeden?”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök-helyettes Úr !

Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter januárban jelentette be, hogy a Szeged -
Csanádi Egyházmegye alapításának 2030-ben elérkező ezeréves évfordulójára tekintettel 20

milliárd forint többlettámogatást biztosít a kormány az egyházmegye fejlesztéseire . Mint

mondta, a konkrét tervek ismeretében döntött errő l a kormány.

Azóta megtudtuk, hogy ennek az ősszegnek közel fele egy sportcentrum, benne egy UEF A

előírásoknak megfelelő 8000 ezer személyes labdarugó stadion építésére kerül elköltésre . Az

építés lehetőségét, nem meglep ő módon, a sajtó által csak a miniszterelnök barátjaként
emlegetett Garancsi István cége kapta.

Ennek alapján kérdezem miniszterelnök-helyettes urat ,

• Miért volt indokolt az évfordulóra már 12 évvel korábban támogatást nyújtani?

• Milyen tervek alapján döntött a kormány a Szeged-Csanádi egyházmegye
támogatásáról? Kérem, sorolja fel, hogy milyen kiadások, beruházások szerepelnek a

benyújtott tervekben?

• Kérem, értelmezze, hogy hogyan járul hozzá az egyházmegye millenniumának
megünnepléséhez, az egyházmegye hitéleti tevékenységéhez, társadalmi szolgálatáho z

a stadionépítés?

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Tisztelettel :

Budapest, 2018 .június 6 .

Arató Gergely
Demokratikus Koalíció
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